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Een vakantieperiode van drie maanden, maar wel veel overleg.  
 
In juni verscheen de laatste nieuwsbrief van het RONA. De vakantieperiode begon, dus zou er maar weinig 
gebeuren wat betreft het spoorgoederenvervoer. Maar er werd toch nogal eens overlegd. 
 
Bezoek staatssecretaris Vivianne Heijnen aan Wierden. 
Nog in de maand juni is de staatssecretaris op bezoek geweest in Wierden. Een oorspronkelijk gepland be-
zoek werd op vrijwel het 
laatste moment geschrapt 
(zie nieuwsbrief 56 van juni 
2023), maar op 26 juni 
kwam de staatssecretaris. 
Er was de nadruk gelegd op 
gesprekken van de staats-
secretaris met de omwo-
nenden, maar uiteindelijk 
kwam daar plenair niet veel 
van terecht want las de 
staatssecretaris een verkla-
ring voor. Tijdens de busrit 
met beperkt gezelschap 
naar de schouwlocatie ging  
het natuurlijk vooral over de 
grote hoeveelheden geluid 
en trillingen. Op de locaties 
werd er geluisterd, en de 
schades aan- en in de wo-
ningen bekeken. Ook de 
groei van het    De staatssecretaris, in het midden, in gesprek met een paar omwonen- 
spoorgoederenvervoer wordt      den. Zij konden hun ervaringen kwijt. 
in Wierden gevreesd.          
 

 
Zij die bij het bezoek van de staatssecretaris aanwezig waren.  

In het midden weer de staatssecretaris. 
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Start van het platform Spoorgoederenvervoer en Leefomgeving op 22 september 
 
Het D66 Kamerlid Lisa van Ginneken schreef een Actieplan Leefbaar Spoor bij Goederenvervoer. Dat leidde 
tot de oprichting van een platform door OFL ,Overleg Fysieke Leefomgeving. Het staat onder voorzitterschap 
van Johan Remkes  In 
het platform zitten leden 
van de ministeries van 
Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijkrelaties, Eco-
nomische Zaken en Infra-
structuur en Waterstaat, 
provincies, spoorgoede-
renvervoerders, BOZ-
Branche Organisatie Zee-
havens, ProRail en 
LPOGT/RONA.  
 
Het Platform is onafhan-
kelijk en zal zowel naar de 
lange termijn, als wel naar 
de korte termijn van de 
spoorgoederen agenda 
kijken. De voorzitter kan 
ongevraagd en gevraagd 
de ministeries en de poli-
tiek adviseren.  
 
Dit is een grote stap voor 
het RONA en haar leden, omdat we nu een serieuze      Kamerlid Lisa van Ginneken werd ook   
mogelijkheid hebben om       bedankt door Johan Remkes voor haar 
de problematiek voor om-        Actieplan Leefbaar Spoor bij Goederenvervoer. 
wonenden aan de orde te       
stellen. We hebben dan  
ook tijdens de opening  
Lisa van Ginneken be- 
dankt met het LPOGT 
treintje, en staatssecretaris 
Heijnen, die op het laatst 
ook aansloot, met een 
LPOGT T-shirt. 
In het overleg zijn de uit-
gangspunten van het Plat-
form besproken, en de rol 
die het gaat spelen. Wij 
zijn positief gestemd over 
de opzet en hopen dat we 
via dit platform nog effec-
tiever de politiek en be-
stuurders kunnen bereiken 
met onze zorgen en 
standpunten. 
  
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Staatssecretaris Vivianne Heijnen krijgt van Jan Bakx en  
Nico van den Heuvel van het LPOGT het LPOGT T-shirt overhandigd. 
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GNOE Nut en Noodzaak overleg Arnhem 7 september. 
Al eerder hebben provincies, gemeenten, NS, ProRail, goederenvervoerders en omwonenden, van zowel  
de IJssellijn, Twentelijn en de Twentekanaallijn als ook vertegenwoordigers van “Stop de Noordtak”, kunnen 
aangeven op wat voor punten gelet moet worden bij het nemen van een besluit over nut en noodzaak van 
een Noordtak. Nu kon uitvoerig gediscussieerd worden over de eerste versie die gemaakt was en konden 
verbeteringen worden aangebracht. Over pakweg anderhalf jaar is dat nut en noodzaak afgerond en pas dan 
wordt beslist of er echt mogelijk een nieuwe “Noordtak” komt. Het onderzoek wordt uitgevoerd door Buck 
consultants. Gezien de urgentie is het moeilijk te verdragen dat er zoveel tijd wordt genomen alvorens er 
naar oplossingsrichtingen wordt gekeken. Want de problematiek rond spooroverlast en RO is groot!  
 
Burgerparticipatie bijeenkomst in Utrecht 14 september 
Georganiseerd ditmaal door het ministerie. Ambtenaren van het ministerie van I&W en de Stas die zelf echt 
meer willen weten over hoe regionale overheden, mensen en ondernemingen in dit land tegen het spoor-
goederenvervoer aankijken. Wat ze beleven, voelen, en welke zorgen en angsten ze hebben. Er zijn de no-
dige nieuwe ambtenaren gekomen die dit alles willen vernemen van vertegenwoordigers van ongeveer de-
zelfde groepen als bij het Platformoverleg en de GNOE-bijeenkomst.  
 
Werkbezoek nieuwe ambtenaar IenW 
voor onze Regio. 
In Deventer ontvingen we haar, ze 
werkt in Den Haag, maar is aangewe-
zen om zich bezig te houden met gehe-
le openbaar vervoer en het spoorgoe-
derenvervoer in Oost-Nederland. Ple-
zierig daarbij is dat deze ambtenaar, en 
ook nog een andere, ook in Oost-
Nederland woont. Op het programma 
stond leefbaarheid, veiligheid, woning-
bouw, uitbreiding station, problematiek 
rond emplacement en viaducten. We 
waren weer te gast in een kantoor bo-
ven in de Leeuwenbrug, en in een wo-
ning aan de Spoorstraat, zo konden we 
alle aspecten goed belichten.  
 
In oktober is er weer overleg met de 
gemeente Rheden en staat ook een 
overleg met Veiligheidregio Twente 
gepland. 
Dan staan o.m. op de agenda de nieu-
we Omgevingswet. Gemeenten moeten 
die wet uitvoeren ook t.a.v. de be-
scherming van nieuwe woningen tegen 
het geluid en de trillingen van het spoor 
en het beoordelen van de risico’s van 
het vervoer van gevaarlijke stoffen door 
dat spoor. De bouwkosten van de 
nieuwe woningen zullen mede daar-
door bepaald hoger worden.  
Op deze wijze kan een regering ervoor 
zorgen dat onze kinderen in de toe-       Spooremplacement Deventer.   
komst  niet veel last hebben van een    Rechts kantoren en gebouwen voor hoger onderwijs. 
te hoge staatsschuld. Ze moeten dan        Links woonwijken. 
wel zelf betalen voor die hogere bouw-    Op dit emplacement moeten goederentreinen kop maken: 
kosten. Ook vernemen we graag hoe een      Locomotief naar de andere kant van de trein. 
gemeente nu aankijkt tegen het hele  
proces dat nodig is bij het Meer Jaren Programma Geluid. Dan wordt per locatie bekeken in een bepaalde 
gemeente hoe de gemiddelde geluidsoverlast, boven de 70 dB, daaronder wordt gebracht. Deze omslachti-
ge beschrijving is gebruikt om aan te geven hoe tergend precies men alle regeltjes naleeft.  
 
 
.  
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Kabinet gevallen en Prinsjesdag. 
 
Dat weten we inmiddels allemaal.  En als 
een regering demissionair is geworden be-
slist de Tweede Kamer over welke onder-
werpen van beleid controversieel en niet 
controversieel worden verklaard. Bij de con-
troversieel verklaarde onderwerpen mag pas 
een volgende regering er mee verder gaan. 
Een nieuwe formatie kan pakweg nog wel 
een jaar duren en dan zouden de spooron-
derwerpen, dus ook Toekomstbeeld OV 2040 
en GNOE (Goederenroutering Noord Oost 
Europa) stopgezet worden. We hebben dan 
ook in een brief aan de Tweede Kamer Cie. 
I&W verzocht om het spoordossier niet con-
troversieel te verklaren. De onderzoeken 
kunnen nu wel doorgaan.  
 

Deventer. Kennismaking met de ambtenaar OV en spoorgoede-
renvervoer voor Oost-Nederland. Bij een van de  

viaducten welke gigantisch veel herrie en viezigheid oplevert. 
 
 
De huidige staatssecretaris lijkt in elk geval niet het idee te hebben dat er meer spoorgoederenvervoer nodig 
is. Op Prinsjesdag publiceerde het ministerie o.m. de volgende tekst: 
 

“Investeren in schone leefomgeving: 
 

“Staatssecretaris Heijnen trekt in 2024 bijna € 30 miljoen uit voor meer en slimmere laadpalen, zowel 
voor vrachtwagens als voor personenauto’s. Voor ondernemers die willen overstappen naar een 
schone bouwmachine of vrachtwagen haalt zij geld naar voren: € 27 miljoen voor elektrische vracht-
wagens en € 6 miljoen voor schone bouwmachines” 
 
“Met de extra financiële ruimte komen er nu ruim 750 elektrische vrachtwagens de weg op. Het kabi-
net helpt de transport- en bouwsector zo letterlijk en figuurlijk vooruit, en het scheelt uitstoot van stik-
stof en broeikasgassen”. 

 
Er is een minister voor het wegverkeer en een staatssecretaris voor het spoor. En die besteedt een extra 
bedrag aan de weg. En dat terwijl men met de “modal shift” wil dat er meer goederenverkeer van de weg 
naar het spoor gaat. Als er nu nog bij gestaan had dat het enkel zou gelden voor die vrachtwagens die bij-
voorbeeld winkels moeten bevoorraden of materiaal aanleveren voor de bouw in een stad zou het nog een 
beetje te begrijpen zijn. Maar voor vervoer naar gebieden die een behoorlijk stuk van Nederland vandaan 
liggen is het volkomen verkeerd. De batterijen in de vrachtauto’s hebben ook ruimte nodig op de vrachtwa-
gen en diezelfde batterijen leveren ook weer problemen op met de voor batterijen benodigde grondstoffen en 
het weer verwerken van de versleten batterijen.  
 
 
Henk Derks, Informatiemanager RONA,  
henkderks56@outlook.com   026-4952367   
 
 


